
ZAPISNIK 

SA 7. REDOVNE SJEDNICE SKUPŠTINE 
SAMOBORSKOG SPORTSKOG SAVEZA U MANDATNOM RAZDOBLJU 2022.-2025.  

 

7. redovna sjednica Skupštine Samoborskog sportskog saveza održana je 23. prosinca 2024. godine u 
18:30 sati u holu sportske dvorane Samobor. 

 

Nazočni predstavnici Skupštine: 

R.B. ČLANICA SKUPŠTINE PREDSTAVNIK ZAMJENSKI 

1. Atletski klub Samobor 2007. Filip Kufrin Matija Kikelj 

2. BBK Šišmiš Luka Čanak  

3. Društvo za športsku rekreaciju Samobor Ljiljana Šurbek Bošnjak  

4. Gimnastički klub Samobor Martina Bublić  

5. HPD Japetić  Robert Cvetković  

6. Judo klub  Profectus Samobor Damir Frlić  

7. Judo klub  Samobor Andrea Čižmek  

8. Karate klub Bregana Goran Romić  

9. Karate klub Mladost Samobor Vladimir Belak  

10. Karate klub Samobor Darko Šimunec  

11. Konjički klub Mirnovec Franjo Koletić  

12. Košarkaški klub Samobor Miro Kelečić  

13. Nogometni klub Galgovo Damir Žitković  

14. HNK Kobre Samobor Krunoslav Vrbančić Vjeran Štublin 

15. Nogometni klub Samobor Mario Vojvoda Dražen Koštro 

16. Nogometni klub Rakov potok Ivan Babić  

17. Nogometni klub Zrinski Mladen Vlahović  

18. Odbojkaški klub Samobor Domagoj Krnić  

19. Orijentacijski klub Japetić Matija Razum  

20. Rukometni klub Rudar Darijo Gaća  

21. Stolnoteniski klub Samobor Krunoslav Znika  

22. Parastolnoteniski klub Synergia Samobor Viktor Jozić  
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23. Streličarski klub Samobor Lana Koller Fundelić  

24. Šahovski klub Samobor Željko Fauković  

25. Sportski auto klub Samobor Antun Laušin  

26. Športski plesni klub Samobor Petra Jeričević Marija Bošković 

Belanić 

27. Športsko ribolovno društvo Samobor Dražen Martić  

28. Taekwondo klub Koryo Boris Makarun  

29. ČLANICE SAVEZA DUŽE OD 4 GOD. KCIPT Krešimir Mandić  

30. Kickboxing klub TNT Samobor Marko Šintić  

31. Paraatletski klub Samobor Gordana Kosmat  

32. Tenis klub Samobor 1890. Danijela Roščak Ariana Jurjević 

33. Rukometni klub Mladost Sv. Martin Andreja Radeljak Ternjej  

34. ŽRK Samobor Mladen Katanec  

35. Novoformirane članice Ivica Stanić – Kick klub 
Fortis Domaslovec 

 

36. Judo klub Okami Dubravko Šlatka  

37. Nogometni klub Samoborski otok Krunoslav Husta  

38. Ustanova SOS Martin Komes  

39. Motocross klub TRP Marović Dragutin Marović Marko Marović 

40. Kickboxing klub Fortis Domaslovec Tomo Fabekovec  

 

 

Ostali nazočni: 

1. Tajnica Samoborskog sportskog saveza  Ksenija Slonje 

2. Nadzorni odbor SSS-a      Dragutin Marović, Goran Grdinić, Milan Garašić      

3. Predstavnici sredstava javnog priopćavanja Radio Samobor, Glasnik Samobora i Svete Nedelje, Naš 
Samobor 
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D N E V N I   R E D 

1. Otvaranje skupštine i izbor radnih tijela  

a. Radnog predsjedništva 

b. Verifikacijske komisije 

c. Zapisničara i dva ovjerovitelja zapisnika   

2. Izvješće Verifikacijske komisije   

3. Verifikacija zapisnika sa 6. redovne sjednice Skupštine Samoborskog sportskog saveza 

održane 03.04.2024. godine 

4. Usvajanje Financijskog plana SSS-a za 2025. godinu 
 

5. Usvajanje Plana rada SSS-a za 2025. godinu 

6. Donošenje odluke o prenamjeni sredstava iz Programa 03. – Liječnički pregledi sportaša i 

iz Programa 02. – Organizacija sportskih priredbi, Pozicija 0253 na Program 13. – Ostali 

programi i obvezna rezerva 

7. Donošenje odluke o usvajanju Dopuna kriterija za financiranje/sufinanciranje za Program 

10. – Nositelji sportske kvalitete  

8. Pitanja, prijedlozi, informacije  

Sjednicu je otvorio predsjednik Samoborskog sportskog saveza Darijo Gaća, te je pozdravio sve 
prisutne i predstavnike medija i zahvalio se na vjernom praćenju sportskih rezultata naših 
sportaša. Predsjednik govori da su svi s pozivom primili i Dnevni red , te pripadajuće materijale.    
Predsjednik daje dnevni red na glasanje. 

Nakon usvojenog dnevnog reda, predsjednik predlaže predstavnicima u Skupštini Samoborskog 
sportskog saveza izbor Radnog predsjedništva, Verifikacijske komisije,  zapisničara i ovjerovitelje 
zapisnika. 

 
Ad 1. 

U radno predsjedništvo, Verifikacijsku komisiju, za zapisničara, te dva ovjerovitelja zapisnika su 
po prijedlogu predsjednika predloženi: 
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Radno predsjedništvo: 
Darijo Gaća 
Krunoslav Znika 
Darko Šimunec  
 
Verifikacijska komisija: 
Milan Garašić – predsjednik komisije 
Domagoj Krnić –  član komisije  
Goran Romić – član komisije 
 
Zapisničar: 
Ksenija Slonje 
 
Ovjerovitelji zapisnika: 
Mladen Katanec 
Mladen Vlahović 
 

Javnim glasovanjem jednoglasno je usvojena odluka o izboru Radnog predsjedništva, 
Verifikacijske komisije,  zapisničara i ovjerovitelja zapisnika. 

 
Nakon uvida u dokumentaciju svih predstavnika članova Skupštine Samoborskog sportskog 
saveza Verifikacijska komisija (Milan Garašić)  podnio je izvješće Skupštini SSSa, te konstatirao: 

• od ukupno 40 članova Samoborskog sportskog saveza, predstavnike na ovoj sjednici 
imaju 26 člana SSSa. 
 

Zamjenske predstavnike za sjednicu Skupštine odredile su sljedeće članice Samoborskog 
sportskog saveza: Atletski klub Samobor 2007., HNK Kobre Samobor, Nogometni klub 
Samobor, ŠPK Samobor, TK Samobor 1890.  
 

Ad 2. 

Pod ovom točkom slijedom navedenog izvješća Verifikacijske komisije predstavnici u Skupštini 
Samoborskog sportskog saveza su javnim glasovanjem, jednoglasno usvojili sljedeće odluke: 

• Komisija konstatira da na sjednici Skupštine SSSa prisustvuje dovoljan broj članova s 
pravom glasa za donošenje pravovaljanih odluka 

• Za donošenje pravovaljanih odluka potrebna je većina glasova nazočnih predstavnika 
članova Skupštine SSSa s pravom glasa, što znači 14 glasova od ukupno nazočnih 26 
glasova  
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Ad 3. 

 

Verifikacija zapisnika sa 6. redovne sjednice Skupštine Samoborskog sportskog saveza održane 
03.04.2024. godine 

V. Štublin ispravlja netočan navod svoje konstatacije u zapisniku – od tekuće godine da se vrši 
raspodjela prema kriterijima, a ne od sljedeće. Ista je uzeta u obzir i promijenit će se u zapisniku 
sa 6. sjednice Skupštine. 

Točka je jednoglasno usvojena. 

 

Ad 4. 

Usvajanje Financijskog plana SSS-a za 2025. godinu koji se nalazi u prilogu zapisnika i koji su 
članice dobile u materijalima s pozivom na sjednicu. 
 
Predsjednik SSS objašnjava da je u Financijski plan ponovno uvršten Program 10. – nositelji 
sportske kvalitete, sredstva koja bi iznosila otprilike do 10% od iznosa predviđenog Programom 
4. – Trening i natjecanja. Gradsko vijeće grada Samobora usvojilo je da to 2025. godine bude 
iznos od 70.000,00 €.  
 
Financijski plan je veći za 223.000,00 €, u postotku od 19,80%, a u ukupnom iznosu proračun 
Saveza iznosio bi 1.350.000,00 €. 
 
Pojavljuje se i novi program 12. – troškovi investicija – nabava opreme u iznosu od 50.000,00 € 
na toj stavci, a te javne natječaje raspisuje Grad, od otprilike 03.2025. i Grad će raspoređivati ta 
sredstva prema pristiglim prijavama. Financijska sredstva s tog programa ne bi se doznačila 
Savezu, već bi ih Grad direktno procesuirao članicama kojima odobri prijave. 
 
Predsjednik misli da je povećanje osjetno, iako svima nedostaju sredstva, a i pored toga su 
ostvareni prilično veliki uspjesi samoborskih sportaša.  
 
Pitanje Lana Koller – nositelji kvalitete: kako se može usvojiti financijski plan kada se nisu još 
usvojili kriteriji za nositelje sportske kvalitete? Predsjednik objašnjava da smo takvu raspodjelu i 
takav plan dobili od Grada i točan iznos koji se raspoređuje, što je i usvojilo Gradsko vijeće, te da 
ni Savez nije mogao utjecati na tu stavku, odnosno na iznos tog programa. Dio o kriterijima 
raspodjele u sportu je i u izradi strategije sporta grada Samobora, za koji smo kao Savez, pa tako 
i članice same, dobili samo pohvale na suradnji s izvođačem strategije. 
 
Damir Žitković: kako će se sredstva iz programa 12 – troškovi investicija/nabava opreme 
rasporediti iz Grada, a u ukupnom iznosu su Saveza. Predsjednik pojašnjava da smo takvu 
informaciju dobili od Grada, a točna realizacija natječaja znat će se u 2025. 
 
Točka je većinom glasova usvojena, uz jedan glas protiv. 
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Ad 5. 

Usvajanje Plana rada SSS-a za 2025. godinu 
 
Predsjednik SSS-a pojašnjava kako se radi na stvaranju uvjeta za treniranje 4 kluba u hangaru, 
što od samog početka svog mandata napominje na svim sastancima s gradskim čelnicima, 
obećanja iz Grada imamo, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti Grada je 
zainteresirana i sve je na dobrom putu da se realizira u korist klubova. 
 
Izrada strategije 2025.-2030. teče prema planu i programu prof Čustonje koji ju izrađuje, a radna 
verzija će biti poslana svim članicama na čitanje i eventualne dopune. 
 
U planu Grada je i ulaganje u nogometno igralište Bregane, koji će koristiti HNK Kobre, a natječaj 
će biti proveden u siječnju 2025. 
 
Planira se i dodatak (aneks) Sportske dvorane Samobor za koji se nadamo da će se realizirati 
također u 2025. kako bi se stvorili bolji uvjeti za dvoranske momčadske sportove. 
 
 
Točka 5. je jednoglasno usvojena. 
 

 

Ad 6.  

Donošenje odluke o prenamjeni sredstava iz Programa 03. – Liječnički pregledi sportaša i iz 
Programa 02. – Organizacija sportskih priredbi, Pozicija 0253 na Program 13. – Ostali programi i 
obvezna rezerva 
 
Budući da je došao konačni obračun za liječničke preglede sportaša u ordinaciji dr Balenović, 
predsjednik objašnjava kako je došlo do viška sredstava u  financijskom planu, a koji bi se 
prenamijenili na navedene programe. Uz višak na poziciji liječničkih pregleda, te na poziciji 
organizacija sportskih priredbi za turnir koji nije realiziran, poslali smo upit Gradu, konkretno 
Upravnom odjelu za društvene djelatnosti i njihovu reviziju da li se ta sredstva mogu 
prenamijeniti, odnosno prenijeti na Program 13. – Ostali programi i obvezne rezerve. Kako smo 
dobili potvrdan odgovor, prijedlog je upućen i Izvršnom odboru Saveza na 24. sjednici, 
09.12.2024., koji ga je i usvojio. 
 
 
Točka je većinom glasova usvojena, uz 2 suzdržana glasa. 
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Ad 7. 

Donošenje odluke o usvajanju Dopuna kriterija za financiranje/sufinanciranje za Program 10. – 
Nositelji sportske kvalitete 

Usvajanjem financijskog plana od strane Gradskog vijeća, dobili smo iznos koji se odnosi na 
program 10. – nositelji sportske kvalitete, a Savez treba napraviti dopunu kriterija prema kojima 
će se raspolagati sredstva. 

Lana Koller traži pojašnjenje na što se i kako se odnosi ta dopuna kriterija. 

Predsjednik pokušava objasniti kako se ocjenjuje i ulazi u nositelje sportske kvalitete. 

Franjo Koletić predlaže da gđa Koller napiše i obrazloži problem, pa će Izvršni odbor razmotriti i 
odlučiti o prijedlogu Streličarskog kluba Samobor. 

Vjeran Štublin pita na koji će se način i kako rasporediti sredstva za nogometne klubove i smatra 
da dokument nije transparentan. Predsjednik odgovara da samo jedan klub u pojedinom sportu 
može biti nositelj kvalitete, te preciznije objašnjava dopunu kriterija. Predsjednik pokušava 
objasniti da ovi kriteriji nisu zadani okvir, već da se od godine do godine klubovi i sportovi mogu 
mijenjati.  

Lana Koller misli da su ekipni sportovi više uzdignuti u kriterijima od pojedinačnih sportova, te 
pita zašto se kategorizacija ekipnih sportova više računa od kategoriziranog sportaša iz kluba 
pojedinačnog sporta. 

Predsjednik ponovno objašnjava i odgovara o kriterijima koje je Savez donio u svibnju, 2023., te 
kolika je razlika u troškovima natjecanja ekipnih i pojedinačnih sportova, ali i ponovno naglašava 
da su klubovi nositelji sportske kvalitete procijenjeni na bazi rezultata ove godine i na bazi 
bodova koje su ostvarili tim rezultatima.  

Vjeran Štublin: ako sam dobro shvatio ideju, sugeriram da u nogometu, kategorija 2, mogu biti i 
klubovi i nižeg ranga natjecanja. 

Predsjednik ponovno pojašnjava da se kriteriji mogu dorađivati i mijenjati, te prema ostvarenom 
rezultatu se ulazi u rang nositelja kvalitete. 

Damir Frlić – smatra da Judo klub Profectus ima najveći broj bodova, te bi kao takav ušao u 
kriterije nositelja sportske kvalitete, pa se ipak nogometu, koji nije zadovoljavao kriterije 
dozvolio pristup nositeljima sportske kvalitete. 

Darko Šimunac – predlaže da se kriteriji za iduću godinu dopune sportovima. 

Ariana Jurjević – tvrdi da je TK Samobor u prvom rangu natjecanja, imaju infrastrukturu, te zašto 
onda ne mogu biti nositelji sportske kvalitete. 

Mladen Katanec – pričamo o nositeljima sportske kvalitete koji su određeni na bazi rezultata i 
ovo je samo nadopuna kriterija, te smatra da ako se članovi Skupštine ne slože oko toga, ostat 
će Savez bez sredstava i neće se moći raspolagati njima. 

 



 8 

 Ova točka je usvojena s 15 glasova, 6 protiv, 4 suzdržana (1 član skupštine bio je u trenutku 
glasanja odsutan). 

 

Ad 8. 

Pitanja, prijedlozi, informacije  

Lana Koller – nije zadovoljna liječničkim pregledima, predlaže da se novac kojim se raspolaže za 
liječničke preglede da klubovima, pa da sami klubovi odaberu liječnika. 

Predsjednik pojašnjava da su liječnica i liječnički pregledi u njenoj ustanovi još na snazi, a 
sredstva ne možemo davati klubovima, jer je to u programu i proračunu Saveza. Napominje da 
je dr Balenović je predsjednica Hrvatskog društva za medicinu rada i sporta. 

Kako nije bilo više dodatnih pitanja, prijedloga i drugih informacija, predsjednik se svima 
zahvaljuje na dolasku, suradnji i kooperativnosti, te naglašava kako Savez nastoji svima pomoći, 
biti na dispoziciji, izaći u susret i nada se da ćemo u sljedećoj godini komunikaciju i suradnju još i  
poboljšati. 

Zaželio je svima sve najbolje, uz iskrene čestitke i svim članicama što bolje sportske uspjehe u 
Novoj godini. 

 

Sjednica je završila u 19:45 sati. 

 

    Zapisničar:        Predsjednik: 

    Ksenija Slonje                                   Darijo Gaća 

 

 

Ovjerovitelji zapisnika: 

Mladen Katanec  _________________________________ 
 
Mladen Vlahović  _________________________________ 


